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Takže tímto odvolávám co jsem slíbil a na vědomí dávám, že členská a zároveň i ustanovující schůze
občanského sdružení Gram proběhne následovně:   Místo: Kemp Radarka

 ( http://www.introvic.estranky.cz/ )  Datum: Neděle šestnáctého srpna dva tisíce
devět v jedenáct hodin

 (11.°° hod 16. 8. 2009

)  Program: Ujasnění cílů a metodiky sdružení, volba výboru sdružení

.  Předtím: Jelikož přijedu už v sobotu, stavte slavobrány, přivezu překvapení.  
Resumé: Tak se nehlaste všichni. :-P :-D ;-)   Jinak volit se bude   1. předseda (se
skromností sobě vlastní navrhuji cort

)  2. pokladník - zapisovatel (mou důvěru má Hvezdovicmatys

)  3. poradce (tento post by slušel Leonatovi

)  4. revizor (bude mi ctí, když to bude Arai

)  Tyto nominace jsou jen můj návrh, můžete se k tomu vyjádřit a navrhnout jiné
osoby. Jen chci před schůzí samotnou aby jsme měl každý jasno a nedohadovat se na
místě.   Achtung! Toto je už neměnné datum a místo, milí zbohatlíci!

starydingo 13.07.2009 17:55:34

Ahoj,nic neslibuju,bo su na dovolené s rodinkou :[
cort 13.07.2009 17:59:58

starydingo> Hele, já Tě mám prokouknutého. Ty se mi vyhýbáš záměrně! :-P :-D ;-)
olaf 13.07.2009 18:10:29

dojedu když už sme se do toho jednou daly ;-)
cort 13.07.2009 18:11:54

olaf> Vem Fanána. ;-)
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olaf 13.07.2009 18:13:59

ten v soboty koncertuje ale zjistím to :-DD
cort 13.07.2009 18:18:16

olaf> Tak prostě koncertovat nebude, bo je schůze. :-D
olaf 13.07.2009 18:24:38

cort> abys nelitoval nevím jestli by v celým kempu bylo dost pití :lol:
cort 13.07.2009 18:27:21

olaf> Neboj vlka nic, na chlast mám konexe. B-)
olaf 13.07.2009 18:29:49

ale rebel do huby neber :lol:
cort 13.07.2009 18:33:20

olaf> Tak tohle jsem zrovna na mysli neměl. :-D
Mókyn 13.07.2009 20:35:31

tak to mě štve,sice ještě člen nejsem ale poslechl bych si vaše záměry a dodal nějaké
moje,ale až v neděli se vracím z dovolené a ty víš Corte že to vímluva není,že jsme
schopni čehokoli,ted přemýšlím,jak už jsme na ni dlouho neseděl,že bych na do těch
tater jel na kolce a mladou poslal autem
cort 13.07.2009 20:40:31

Lůďo nevymlouvej se. :[ Ne jasný, ale musel jsem určit datum... ;-)
Mókyn 13.07.2009 20:43:58

no tak příště,fak jo :lol: :lol:
Roman62 13.07.2009 21:28:58

Mókyn> Kecáš Tento termín se mi zdá dost dovolenkový. Nebylo by lépe o něco
později? Koncem léta kdy se už snad Dingo i Mókynek vrátí z Thajska? A pochopitelně i
spousta ostaních, kteří by měli zájem. :-)
honzaj 13.07.2009 23:49:49

Je ten termín definitivní? Asi bude třeba zamluvit chatku na spaní.
cort 14.07.2009 10:41:32

Achtung! Jelikož je většina zbohatlíků v avizované datum na dovolené, odložíme to na
den, který navrhnete. Jen to musí být srpen.

Kajman 14.07.2009 10:44:48

:-( Ahoj. Tak to jsem v řiti - nadále budu asi jen sympatizant a obhájce kiloGramových
myšlenek. :-P
cort 14.07.2009 10:53:12

Kajman> Čau pane, vždyť napiš kdy se Ti to hodí. Nebo se budeš na Copacabáně slunit
celý srpenec? ;-)
pool-450 14.07.2009 10:53:27
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Konec srpna,22 nebo 29,to už bude mít většina zbohatlíků po třítýdenní dovolené. :lol:
Kajman 14.07.2009 11:59:43

cort> No to ne, ale bohužel nemám jediný víkend volný a když napíšu všední den
dopoledne, tak to bude vypadat jako hloupý vtip... a vzhledem k vizím a cílům o.s.
bych si nedovolil takhle vtipkovat. :-)
honzaj 14.07.2009 18:47:12

Corte, co takhle udělat anketu? Jsou k dispozici čtyři víkendy v srpnu, tak ať většina
rozhodne.
starydingo 14.07.2009 18:48:42

Návrh: 14.8. na Radarce :-DD
Mókyn 14.07.2009 20:16:01

souhlasím s dingem,piva je tam dost,místa taky,trat pro sportky cca 3km,no a
pracovky mají poskákání v místě,ženský se daj odvést na nedalekou pláž u Dalešické
přehrady a jsem schopen domluvit i nějaké vodní atrakce,banán,lyže apod.
pumix 14.07.2009 23:09:03

zase vysočina , uf to je dálka...
Xawerius 15.07.2009 07:51:19

bohužel všechno moc daleko :-(
cort 15.07.2009 20:42:25

:-)
bozkovak 15.07.2009 22:02:51

:lol: ze bych si zopaknul cestu...uz mam najete ;-)
Mókyn 16.07.2009 05:17:18

bozkovak>:lol: ze bych si zopaknul cestu...uz mam najete ;-)

 to je aspoň chlapák (y)
Wikki 16.07.2009 07:31:03

Co tato schuze obsahuje??? A co sdruzeni Gram??? Ja sem prvni a posledni tyden v
srpnu na dovce :-(
cort 16.07.2009 14:06:22

Tak tu Radarku beru, jen datum dopilovat. :-)
starydingo 16.07.2009 14:13:33

cort> Je to víkend 14-16.8.,spojeno se srázkem a dobrou partičkou,v sobotu se má jet
orienťák :-DD
cort 16.07.2009 14:18:52

starydingo> Tak neděle?
starydingo 16.07.2009 14:22:14

cort> No by nám zas v nedělu neutekli,tak by se to spáchalo hned dopoledne,jen jak
bude trochu střízlivo :lol: nebo ještě v pátek večer.
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cort 16.07.2009 14:26:58

starydingo> Jasně,ale pátek kvůli hokně nemůžu. :-(
starydingo 16.07.2009 14:46:06

cort> A jak to vidíš se sobotou? Budou i nějaké atrakce :lol:
cort 16.07.2009 15:48:06

starydingo> Sobota asi taky ne, tyhle akce mě moc neberou. :-)
starydingo 16.07.2009 17:22:36

cort> Dobrá,tak neděle :-DD
cort 16.07.2009 18:06:35

starydingo> Tak se dej GPS log. Jinak já si dovolím kandidovat na předsedu,
pokladníka chci hvězdovic a na roli poradce Dinga nebo Leonata. Jako revizora rád
uvidím pana Araie.
starydingo 16.07.2009 18:16:20

Radarka, Koněšín GPS Loc:49°11'22.898"N,16°3'13.762"E
starydingo 16.07.2009 18:16:52

Snad to není Turecko :lol: :lol:
cort 23.07.2009 19:07:41

Takže tímto odvolávám co jsem slíbil a na vědomí dávám, že členská a zároveň i
ustanovující schůze občanského sdružení Gram proběhne následovně:   Místo: Kemp
Radarka

 ( http://www.introvic.estranky.cz/ )  Datum: Neděle šestnáctého srpna dva tisíce
devět v jedenáct hodin

 (11.°° hod 16. 8. 2009

)  Program: Ujasnění cílů a metodiky sdružení, volba výboru sdružení

.  Předtím: Jelikož přijedu už v sobotu, stavte slavobrány, přivezu překvapení.  
Resumé: Tak se nehlaste všichni. :-P :-D ;-)   Jinak volit se bude   1. předseda (se
skromností sobě vlastní navrhuji cort

)  2. pokladník - zapisovatel (mou důvěru má Hvezdovicmatys

)  3. poradce (tento post by slušel Leonatovi

)  4. revizor (bude mi ctí, když to bude Arai

)  Tyto nominace jsou jen můj návrh, můžete se k tomu vyjádřit a navrhnout jiné
osoby. Jen chci před schůzí samotnou aby jsme měl každý jasno a nedohadovat se na
místě.   Achtung! Toto je už neměnné datum a místo, milí zbohatlíci!

olaf 23.07.2009 19:10:25
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no Brno a okolí bude v plné síle :-DD
cort 23.07.2009 19:15:34

olaf> Vlk taky sliboval... :-P
starydingo 23.07.2009 19:36:47

cort> (y)
pumix 23.07.2009 21:13:55

A jak vůbec dopadla schůze v Pacově???rozdal jsi odznáčky???
cort 23.07.2009 21:17:06

pumix> Proč se ptáš?
pumix 23.07.2009 21:18:30

cort> na otázku otázkou???
cort 23.07.2009 21:30:49

pumix> A co jiného na podobnou otázku mám odpovědět? Dobře víš, že hodně lidí z
různých důvodů do Pacova nejelo a tak ani nic kolem Gramu neproběhlo. Ale odznáček
Ti můžu poslat poštou, sice ne Gramu, protože žádné nejsou, nějaký jiný však seženu.
Mókyn 23.07.2009 21:39:55

cort> ale na něco jsi zapoměl,na něco co má každé království :lol: (y)
pumix 23.07.2009 21:41:37

cort> bylo tam dost lidí , pár nových jsem jich poznal, ale když jsem se na tebe ptal,
nikdo o tobě nevěděl, takže ačkoliv jsem tam byl nula z toho vyšla... odznáček mi
neposílej, nestojím být někde, kde o mě nestojí...
cort 23.07.2009 21:43:16

Mókyn> No šaška ministerstvo nechce. :-)
cort 23.07.2009 21:48:58

pumix> Na to jsi přišel kde, že o Tebe v Gramu nikdo nestojí? Jinak přijel jsem kolem
desáté dopoledne, ráno byli všichni rozprchlí nevím kde a já odchytl akorát Araie. Pak
byl odjezd na vyjížďku, během té jsem potkal Alexe a po vyjížďce kluky z Budějic.
pumix 23.07.2009 21:56:28

cort> třeba tím, že jsem zmizel z listiny Tvých čtenářů... V sobotu,neděli jsem kemp
projel nespočetkrát a nikde jsem vlajku, či plakát gramu neviděl...
cort 23.07.2009 22:02:20

pumix> S těmi přáteli je to jednoduché, poté co jsi mě vyřadil a Tvém neustálém rytí
jsem udělal to samé. S tou vlajkou je to ještě prostší, tiskárna nedodala banner a
nemám ho dodneška.
pumix 23.07.2009 22:10:17

cort> pokud myslíš přátele tady na foru , tak jsem to seškrtal pouze na lidi které
osobně znám , tebe bohužel neznám,takže jsi s dalšími(kalda , alex) zmizel ze seznamu
přátel, až tě osobně poznám a usoudím, že to za to stojí , do přátel tě přidám... a
pokud můj výmaz tebe ze seznamu přátel znamená můj výmaz z gramu, ničeho
nelituji...
cort 23.07.2009 22:24:36
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pumix> Hele, opravdu nechci zabřednout do rozhovoru na úrovni dvou zhrzených
třináctek. Možná si tohle vše přečti ještě jednou a pak dělej závěry. Za Pacov se
omlouvám všem, kteří hledali Gram, ale bohužel to dopadlo jak to dopadlo. Někdy
prostě člověk chce, ale vyjde to jinak. Radarku připravuji s předstihem, tak to snad
dopadne podle mých představ. Jinak nevím co ještě dodat, možná jak řekl jeden chytrý
pán " Relativita nás naučila obezřetnosti ve vztahu k času.". :-)
pumix 23.07.2009 22:28:09

cort> závěr už mám- gram se nápadně podobá quad.cz ...
cort 23.07.2009 22:32:24

pumix>cort> závěr už mám- gram se nápadně podobá quad.cz ...

 No pane jo... Odhalil jsi mě, chci začít prodávat Bashany pod jinou značkou.
pumix 23.07.2009 22:36:30

cort> Vůbec jsi mě nepochopil,na bashany jsem nemyslel , jen Tvůj postoj, pumix se
mi nelíbí - dostane ban...
cort 23.07.2009 22:37:33

pumix> Kde jsi dostal jaký ban?
pumix 23.07.2009 22:42:37

cort> přečti dnešek , pak koukni na tvoje stránky... Dnes už končím, mám na starosti
jiné věci než si psát s quadicortem...
cort 23.07.2009 22:50:26

pumix> Hele jako proč tu povídáš lži, z Gramu.cz jsem nikoho nikdy nemazal a
opravdu tak ani nemám potřebu tak činit do budoucna. Celou dobu jsem mluvil o
přátelích na quadmánii, na Gramu.cz jsem Tě ani nezaregistroval, tak tu nepovídej
nepravdy. Tohle mě od Tebe mrzí. Na mě si házej co chceš, je mi to jedno, ale Gram ze
svých pomluv vynech.
pumix 24.07.2009 13:46:37

cort> 
cort> třeba tím, že jsem zmizel z listiny Tvých čtenářů... 

  čtenář- takové označení jsem v první desítce obdržel stejně jako ostatní co se
registrovaly... po gramu mi zbylo jen jméno a heslo ve správci hesel , bohužel už je mi
k ničemu, nevadí já se bez gramu obejdu...
olaf 24.07.2009 14:27:13

hoši jste oba jak tříletí co si rozdupali bábovičky (u) si můžete trhát občanky (n)  corte
vrat jej prosimtě do čtenářů pumixi budto chceš pomoct nebo nechceš a dál se
nerozepisuj chcete někomu pomáhat a hádáte se ještě než se začalo něco dít gramu
zdar :-DD  Ps přestante mě srát
cort 24.07.2009 17:20:26

Pumixi, Pumixi. Prolezl jsem MySQL a ID 6 v uživatelích skutečně chybí. Proč si svůj
účet smazal mi není jasné, ani důvod proč osočuješ mě. Že jsi to nesmazal sám,
dokážeš jednoduše mailem který systém při mazání účtu automaticky vygeneruje a
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zašle dotyčnému na mailovou adresu, kterou má uvedenou ve svém profilu. Je to
taková malá pojistka, když systém spravuje vícero administrátorů a koukám, že se hodí
i pro jiné případy. Tak jsi na tahu a dokaž, že nejsi lhář.  Olaf> Já vím, že je to trapné,
ale podobná obvinění mě štvou. Pumix má delší dobu něco zjevně proti mé osobě, ale
tak ať své negace směřuje jen na mě, ne na Gram.
pumix 24.07.2009 20:48:15

olaf> cort mě dokázal, že není důvod se upisovat v gramu, takže nemám zájem v
tomto pokračovat...a jak píšeš, dám na tebe a tímto příspěvkem končím... už nechci
další rozbitou bábovku...
olaf 24.07.2009 20:59:00

no a je pokoj už se to nedalo číst :-DD
Mókyn 24.07.2009 21:12:51

hoši hoši (n)
cort 29.07.2009 18:44:34

Tak kdo ještě pojede?
honzaj 29.07.2009 19:28:00

Přijedu, už mám zajištěný ubytování (y) .
bozkovak 29.07.2009 22:21:45

+o( takze ja se bohuzel nezucastnim...ve sve slabsi chvilce jsem slibil pritulce, ze
pojedem do Parize na pamatky a na z trubek postavenou vez :-P :lol:
starydingo 30.07.2009 13:31:40

bozkovak> Tak to seš teda měkkej,vyměnit Gálii za srázek :-D
bozkovak 30.07.2009 23:15:22

starydingo> :lol: Jo a pritule vymeni me za nekoho normalniho :lol: :lol: :lol:
pool-450 30.07.2009 23:58:40

Já se taky omlouvám,již mám něco jiného,ale Gram podporuji. :-DD
PAT-Hans 31.07.2009 18:22:19

kluci jede tam teda vůbec někdo?????kolik je potvrzených účastníků?????
PAT-Hans 31.07.2009 18:28:22

teď jsem se podíval kde je ten kemp :-P skoro 300 km do nás :-( .
cort 31.07.2009 18:34:25

HANS.Ltm> Zatím jedou klucí ze Štatlu (mají tam akci od pátku) a pár jedinců ze všech
možných koutů vlasti.
cort 07.08.2009 19:26:51

Up. ;-)
Mókyn 07.08.2009 19:41:38

já jedu,mám to 40km,konečně něco kousek od nás (y)
starydingo 07.08.2009 19:49:22

Mókyn> No ještě abys nejel,Leoant jede i s Aničkou (y)
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Mókyn 07.08.2009 19:57:07

že by další ženská :-P??
starydingo 07.08.2009 19:57:58

Mókyn> No jasný a půjde po Tobě :lol: :lol:
1Pegas 14.08.2009 20:44:58

Koukám, že se vám podle předpovědi má povést počasí, tak ať vám stejně fajnově
dopadne schůze. (y)
cort 14.08.2009 20:48:13

1Pegas> Díky, dnes jsem napíchal na jehlu deset kilo Kebabu a ráno valijó. :-) Škoda,
že nemůžeš. :-(
1Pegas 14.08.2009 21:02:19

Tentokrát fakt nepřijedu :-(
honzaj 14.08.2009 21:38:13

Je v tom kempu nějaký konkrétní místo, kde se sejdem?
cort 14.08.2009 21:45:32

honzaj> Zdarec, prý tam jsou vojenské stany a výčep. Prostě jeď k čtyřkolkám, já to
tam neznám ale najít se nebude problém. ;-) Přinejhorším telefon na mou obludnost je
775 376 268
arai 16.08.2009 08:51:46

Na dnešní jedenáctou hodinu přijede do RADARKY reportér z TV NOVA pan PIK. Zařídil
jsem reportáž do TELEVIZNÍCH NOVIN o našem GRAMU.CZ. Takže, pánové, pokud si to
přečtete, mluvte k národu tak, abyste udělali GRAMU to nejlepší "ántré" a aby reportáž
vyzněla tak, jak asi všichni chceme. Cortovi, ketrý bude na kameru mluvit určitě, přeji,
aby něměl okno a jako novopečený předseda vykročil do funkce tou správnou nohou.
Ostatním přeji samozřejmě totéž.
TeSi5 16.08.2009 09:37:48

arai> Dane, tak to je super! Nevíš, kdy reportáž bude vysílaná? (y)
Wikki 16.08.2009 09:47:38

Bohuzel 95km jedna cesta to na kolce nedam, sorry.
arai 16.08.2009 11:09:17

TeSi5> Vzhledem k tomu, že jsou prázdniny a tzv. okurková sezóna, předpokládám
dnešek. Samozřejmě, že bude-li nějaká "jobovka", tak Gram odsunou o pár dní.
Řezňa- 16.08.2009 11:12:38

Corte moc se tady do toho nemíchám ale hlasuji pro lidi které si navrhl.
Leos2 16.08.2009 13:39:48

Před chvílí mi psal redaktor Tv NOVA že ta reportáž kterou dnes natočil na Radarce
bude v televizi až zítra nebo pozítří, protože dnes tam bude reportáž z motorek v Brně ,
ještě mi to upřesní kdy přesně..
arai 16.08.2009 13:55:32

Leos2> Jo, to dává logiku. Jinak sem můžete hodit nejen postřehy z natáčení, ale i ze
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schůzování.
Leos2 16.08.2009 14:47:38

Kajman 16.08.2009 15:19:32

Zdravím Gramáci! Zvláště pak nového pana předsedu, pokladníka, poradce a
revizora...Doufám, že už máte odvoleno. ;-)
cort 16.08.2009 16:00:32

Kajman> Máme, snad si někdo pamatuje jak... :-P
Mókyn 16.08.2009 21:44:05

ty bláho jsem zvědavej co s tý opičárny vznikne,ale mrzí mě,že nepromluvil
Leoant,uvidíme co z toho vyrobí. Jo jinak,když jsme byli u toho volení,toho šaška teda
nepotřebuješ? ;-)
starydingo 16.08.2009 23:26:51

cort> Máš pravdu předsedo,snad si to bude někdo pamatovat, bo mě bylo zle, že jsem
neměl ani tužku (u)
starydingo 16.08.2009 23:30:16

arai> Ahoj,Tys nám teda dal,to bude ostuda,po křestu Gramu mě odumřelo několik
milionů mozkových buněk,takže vykradeno a Ty nám vyvedeš takou věc.To bude
ostudaaaaaaaa. :o
abeco 17.08.2009 15:44:36

www.tn.cz - už to tam je
zaks 17.08.2009 15:45:39

Abeco> http://tn.nova.cz/zp...vili-dvanactero.html
cort 17.08.2009 15:59:35

Udělali mi radost, díky patří Araiovi že tu reportáž dohodl. (y)
zaks 17.08.2009 16:17:08

Akorát jsem tam nikde neviděl tebe Corte
cort 17.08.2009 16:21:22

zaks> Já na té akci nebyl.
zaks 17.08.2009 16:24:00

Cože? Stvořitel Gramu a není na jeho schůzi?
-Rastaman- 17.08.2009 16:26:33

Ano ty jako hlavní předseda si měl něco říct
cort 17.08.2009 16:34:40

Bylo domluvené s panem redaktorem, že pro ně bude zajímavější natočit rozhovor s
"řadovými" čtyřkolkáři. Předtím jsme spolu asi půl hodiny sestavovali "scénář"
reportáže a okruh otázek. Natočili zhruba dvacet minut rozhovoru a to samé z ježdění
po trati a v bahně, použitý je pouze zlomek. Takže na corta v televizi si musíte počkat,
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třeba tam jednou bude. ;-)
Bebri 17.08.2009 16:38:33

Já jsem s reportáží spokojená, sestříhali to dobře.
olaf 17.08.2009 17:08:46

a kdo to tam jezdí na těch kolkách?ti sou dobří jak svina :lol: :lol: :lol:
Bebri 17.08.2009 17:08:57

A teď to bylo zrovna ve zprávách.
Bebri 17.08.2009 17:09:51

olaf>a kdo to tam jezdí na těch kolkách?ti sou dobří jak svina :lol: :lol: :lol:

  No spíš to auto za tím pánem v tom oranžovým bylo nádherný. Takový chci.
pavlos11 17.08.2009 17:10:36

olaf> jj to sou a ten na té zelené grizzlyně jezdí hrubě po zádech nevíš kdo to je? :lol:
Bebri 17.08.2009 17:11:27

pavlos11> Toho ani nechtěj znát.
pavlos11 17.08.2009 17:13:33

Bebri> já ho znám :lol: ale je to strašnej škůdce přírody :lol: +o(
Bebri 17.08.2009 17:15:38

pavlos11>Bebri> já ho znám :lol: ale je to strašnej škůdce přírody :lol: +o(

  No kdyby jenom to :-D
MAT-lupíno 17.08.2009 17:16:35

http://tn.nova.cz/zp...vili-dvanactero.html
bozkovak 17.08.2009 17:18:42

:lol: Clovek se vrati z horoucich prde... A co to vidi jeho oci kalne, mame tu
bollywoodske hvezdy v odpolednich zpravach. :-DD  Mrzi me, ze moje velikost
nemohla, ani netusite jak :-(  Velice podarena reportaz.. (y)
georgis 17.08.2009 17:48:23

Bylo to dobré i moje maličkost tam byla B-) B-) :-DD
starydingo 17.08.2009 18:01:42

Ahoj, já nic ,nikde jsem nebyl a nic neviděl B-)
georgis 17.08.2009 18:34:40

starydingo> ty jsi k nepřehlédnutí :-D :-D  ale mladýho pěkně natočily jak ho olaf tahá
(y) (y)
starydingo 17.08.2009 18:35:31

georgis> a netahá mladej Olafa do blata ?? :lol: :lol: :lol: :lol:
Bebri 17.08.2009 18:36:45

starydingo> Já si myslím, že jste mluvili s Vikym dobře. Teď jen doufejme, že se trochu
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mínění o čtyřkolkářích začne měnit k lepšímu.
Bebri 17.08.2009 18:37:53

starydingo>georgis> a netahá mladej Olafa do blata ?? :lol: :lol: :lol: :lol:

  Myslím taky, že to tak bylo. Olaf myslím vodu a bláto nesnáší, tak ho tam musíme
dovlést násilím :-D
starydingo 17.08.2009 18:40:37

Bebri> Snad,časem se najde nejaké aktuálnější téma a nám dojí pokoj B-)
cort 17.08.2009 18:42:29

Dingouš je mediální hvězda. :-P :-D ;-)
starydingo 17.08.2009 18:48:32

cort> Dingouš byl ještě nalitej jak štípa,v palici naprosté vakuum (kromě
permoníků),kdybych sundal brýle tak by praskla čočka :-$ :-$
cort 17.08.2009 18:59:27

starydingo> Já říkal, že měli přijet tak ve 3.00 . :-D
Aligator-max 17.08.2009 19:30:30

Reportáž konečně o něčem a ne o hovně (y) dobře jste to skouleli (y)
olaf 17.08.2009 20:21:16

cort>starydingo> Já říkal, že měli přijet tak ve 3.00 . :-D

 no kdyby dojely to nad ránem ve 3 to by se dověděli věcí by se nestačily divit :lol:
:lol: :lol:
pavlos11 17.08.2009 20:24:14

jak řekl hanzelka když něco vymyslíme tak mu to máme říct tak něco vymyslíme ne?
taky bych chtěl být v televizi :lol:
olaf 17.08.2009 20:42:01

ty popularita filmové hvězdy je hroznej zápřach to jsou samý
ženský,autogramy,dokonce tě ani najíst nenechají v klidu samej paparaci no hnus co ti
mám vykládat :lol: :lol: :lol:
-Rastaman- 17.08.2009 21:03:55

Kluci krásné fotky, krásný areál krásné všechno (y) (y) lituju mé neúčasti :-O Měl bych
jeden dotaz protože v brně mám rodinu tak mě napadlo e si udělám prodlouenný
víkend a jeden den strávím v rně a druhý den přejedu i s kolkama na Radarku. A Vás
jsem se chtěl zeptat myslíte že mě tam nechají jezdit jen tak? I když tam není žádná
akce? Prostě jestli tam některý den můžu jen tak přijet a přes den v tom areálu
pojezdit a večer jet domů? Samozřejmě za nějaký vstupní poplatek.  ???
cort 17.08.2009 21:04:38

olaf> Ale zase chlast, kurvy a chlebíčky jsou fajn, ne? :-D
cort 17.08.2009 21:06:46

Stránka 11/15
14.06.2010 21:25:11

Motorkáři.cz



Schůze Gramu 16.8.09 na TV NOVA
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1105&fid=34

-Rastaman-> Napiš Dingovi PM, ten bude vědět na tuty, ale myslím že to problém
nebude.
Aligator-max 17.08.2009 21:07:54

cort>olaf> Ale zase chlast, kurvy a chlebíčky jsou fajn, ne? :-D

   :-DD :lol: :lol: :lol: :-DD
olaf 17.08.2009 21:09:18

cort> kurvy,chlast a chlebíčky tím jsme se rok řídily a je to dost náročný vydržet z vlášt
v brodě když tam máte všude rebela to byl očistec :lol: :lol: :lol:
cort 17.08.2009 21:12:56

olaf> Co máš proti Rebelu? Večer chutná, ráno pomáhá. :-D
olaf 17.08.2009 21:18:42

cort> jedno z mnoha piv co mi nechutná :-P starobrno je starobrno :-DD
pavlos11 17.08.2009 21:19:31

olaf> a jaký pívo ti teda chutná??
honzaj 17.08.2009 21:20:37

Tak tahle reportáž se mi líbila o hodně víc, než ta minulá. Poděkování patří všem, co šli
na kameru ( není to taková sranda, jak to vypadá), chlapíkům z Novy, že z toho
neudělali paskvil a hlavně Araiovi (y) .
olaf 17.08.2009 21:22:15

jsem držka rozmlsaná takže vede giness když je tam ten 4lístek v pěně to je labůžo i
na pohled
pavlos11 17.08.2009 21:25:10

olaf> co to je za pívo ginnes nějaký patok ne? :lol:
cort 17.08.2009 21:27:21

olaf> Já alkohol nepiji, tak nemůžu posoudit. B-)
olaf 17.08.2009 21:31:11

pavlos11> ještě musíš hodně piva popít abys mohl jedno z nejlepších piv na světě :lol:
pavlos11 17.08.2009 21:37:29

olaf>už jsem jich beztak ochutnal víc než ty :lol: :lol: u mě jsou nejlepší svijany :-DD
:-DD
olaf 17.08.2009 21:40:18

pavlos11>olaf>už jsem jich beztak ochutnal víc než ty :lol: :lol: u mě jsou nejlepší
svijany :-DD :-DD

 tak to ani nevíš že to bude asi pravda :-P :-P
Mókyn 17.08.2009 21:41:54

tak to vypadá že snad první plody nebo co,už by se s náma chtěli i bavit,pěkně to
sestříhal,co myslíte?
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cort 17.08.2009 21:46:31

Mókyn> Mě se to moc líbí, měl jsem strach co z toho udělá. Hlavně ta věta "když jedu
devadesát..." se mi i zdála. Ale výsledek super, asi i Leonatova promluva o
objektivnosti udělala své. Za mou obludnost palec nahoru. (y)
pavlos11 17.08.2009 21:47:45

olaf> a pročpak ti nechutná brnko??? +o( ješte neni špatnej budvárek :-DD
mrtvolka 18.08.2009 09:36:18

Teď jsem na reportáž atd koukal ... velice dobré ... smekám pánové a gratuluji ... (y)
(y) (y)
leoant 18.08.2009 12:07:47

Vzhledem k tomu že jsem se mihnul v záběru ačkoliv jsem nechtěl, a že se mě neustále
někdo vyptává proč jsem nemluvil na kameru, tak krátké vysvětlení. S TV NOVA nechci
mít cokoliv společného, je to můj osobní problém, nijak na tuto stanici neplivu. Vše
pramení pouze z mých špatných osobních zkušeností kterých mám několik.  1/když
jsem měl leteckou nehodu na Pálavě, dosti nevybíravým způsobem se domáhali
rozhovoru přesto že jsem byl zraněný a otřesený, už čekali před úrazovkou kam mě
vezl vrtulník. 2/sebevražda výbušninou lázeňského hosta v Priessnitzových lázních v
Jeseníku, kdy redaktor nohou obracel kusy lidského těla aby se to dalo natočit z lepšího
úhlu. 3/naprosto bezohledný a hyenistický přístup při natáčení reportáží z povodní na
Jesenicku  U všeho jsem byl osobně, chápu že dělají svou práci, ale i tak jsem z toho
svůj osobní závěr, a na něm trvám, a hlavně, kluci to zvládli na výbornou!  Tolik na
vysvětlenou  Leoš
Mychal 18.08.2009 20:09:56

Mediální mrdky Ivánku kamaráde... :lol:
cort 18.08.2009 20:16:05

KQ.M> Ty se radši modli, aby Vám dal Béda Trávníček dost peněz a nemuseli jste hrát
hokej někde na rybníku. :-P
Mychal 18.08.2009 20:18:55

cort> :-D :-D Rád přepneš z TV NOVA na ČT, až bude na jaře Motor ve finále! :lol:
cort 18.08.2009 20:22:19

KQ.M> Jestli za to budu mít tolik prachů jako od novy, proč ne. :-D
habana.hb 22.08.2009 15:43:03

Aligator-max>Reportáž konečně o něčem a ne o hovně (y) dobře jste to skouleli (y)

  Šikovní klucí , viděl jsem to až teď ,ale pěkný , taky smekám ,a jestli jste si před tím i
cvakli tak to byl dobrý nátisk (y)
pumix 22.08.2009 19:43:16

David Pich to řekl dobře - jde jen o to, jestli ostatní čtyřkolkáři budou TO dvanáctero
dodržovat... memusím se k nějakému dvanácteru upisovat,ale v podstatě ho dodržuji,
asi jako každý kdo nechce mít problémy...
cort 22.08.2009 19:58:50
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pumix> Jmenuje se Pik, ne Pich. Upisovat se nikdo nemusí, ale podpisem a přihláškou
do Gramu PŘISPĚJE každý k váze sdružení.
Leos2 22.08.2009 20:17:02

cort>pumix> Jmenuje se Pik, ne Pich. Upisovat se nikdo nemusí, ale podpisem a
přihláškou do Gramu PŘISPĚJE každý k váze sdružení.

  Corte mám na Davida Pika tel.číslo máš ho taky ?
cort 22.08.2009 20:22:44

Leos2> Někde v mobilu asi jo. Volal mi v sobotu i v neděli, protože nevěděli kudma z
Koněšína. :-)
pumix 22.08.2009 20:33:56

cort> David mě určitě mojí chybu odpustí , jinak být všichni tak zásadový žádný gram
by nemusel být...ale na rovinu, vy co jste podepsaly přihlášku jste ani jedno z pravidel
neporušily??? Já ano a proto a další věci se nemůžu přihlásit... nemůžu kázat vodu a pít
víno... jinak gratuluji...dostat se na novu je úspěch...
Petrs 22.08.2009 21:44:11

pumix>cort> David mě určitě mojí chybu odpustí , jinak být všichni tak zásadový
žádný gram by nemusel být...ale na rovinu, vy co jste podepsaly přihlášku jste ani
jedno z pravidel neporušily??? Já ano a proto a další věci se nemůžu přihlásit... nemůžu
kázat vodu a pít víno... jinak gratuluji...dostat se na novu je úspěch...

  S odstupem času vidím, že Ti ten Cort nedává klidu. Já se Ti divím, nechceš s ním
polemizovat mimo vlákno? Nebo potřebujete pro svoje názory "publikum"? Znám
spoustu "zásadových" lidí, ale to ještě neznamená, že jsou to zásady společností
obecně přijatelné. Myslím si, že organizovanej "odpor" je účinnější pro prosazení změn
nebo alespoň pro "vynucení si" respektu okolí. Já s těmi pravidly problém nemám,
krom toho že vedle kočárků jedu krokem a motor nevypínám :-) . Po zasetém jsem už
také jel a to když jsem vyháněl 2 mladé idioty na kroskách bez RZ, kteří si tam udělali
rychlostní okruh. Mimochodem, kvůli nim jsou tam teď lidi nasr... i na 4kolkáře
projíždějící 20km rychlostí po obecní cestě... Takže i já "podepsal" a v minulosti
pravidlo Gramu porušil... Spím ale klidně ;-)
starydingo 23.08.2009 01:47:30

Petrs> (y) (y) (y)
Mókyn 23.08.2009 07:11:13

Pumix- no myslím,že nikdo z nás není svatej,no a věřím tomu,že i zakladatelé Gramu
někdy udělali takovou prasárnu,co kluci jak jste na tom? (s) Prostě když člověk
začínal,tak si takové servítky nebral,postupem času si začal svoje chyby
uvědomovat,ale až postupem času,no a gram by to měl začínající i stávající kolkaře
naučit podstatně dřív,dřív to bylo jiné,jezdilo nás pár,teď je nás jak potkánů,tak když
se budem nějak chovat,tak nás třeba budou nějakým způsobem respektovat ;-)
starydingo 23.08.2009 10:51:23

Mókyn> Asi tak nějak :-DD
jack 23.08.2009 11:11:30

Stránka 14/15
14.06.2010 21:25:11

Motorkáři.cz



Schůze Gramu 16.8.09 na TV NOVA
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1105&fid=34

Mókyn> Přesně a trefně :-DD řečeno vlastně napsáno (y) (y)
cort 23.08.2009 14:58:13

Lůďo máš pravdu, ale zároveň ne. :-P Před čtyřkolkou jsem jezdil na endurech a tam
jsem občas porušil zákon, nebo alespoň dvanáctero. U nás se za bolševika jezdila Zlatá
Tryska, což byl enduro závod v nádherném prostředí. Jako děcko jsem ten závod hltal,
dokonce jsem pod Svazarmem začal jezdit BMX, protože to byla cesta k závodům na
motorkách. Jenže bolševik padnul, sen nevyšel a trať zlaté trysky vyhlásily
vodohospodářským pásmem se zákazem vjezdu. Ano, na enduru jsem si jí hodně krát
projel. Ale měl jsem štěstí, že jsem začal jezdit s klukama o něco staršíma, kteří měli v
hlavě už pořádek a adrenalin dokázali ovládat rozumem. Naučil jsem se od nich nic
neničit a to jsem si odnesl na čtyřkolku. Dnes se radši otočím a vrátím, než sjet z
cesty. Za možnost jezdit jsem totiž neskonale vděčný a nechci to svou blbostí kazit
sobě nebo ostatním. ;-)
Roman62 23.08.2009 18:29:46

cort> Ono taky normálně inteligentně přejet a rozrajtovat je ten rozdíl ne?
cort 23.08.2009 18:43:30

Roman62> Jak říkám, nikdo se nemusí chovat jako Mirek Dušín, stačí když se nebude
chovat jako debil. :-) V Černých baronech zaznělo něco ve smyslu "každý voják, který
si ožere držku, žene imperialistům vodu na mlejn". A podobně žene tu vodu ekokopům
na mlejn každý, kdo třeba rozryje se čtyřkolkou les. ;-)
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